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Verzenddatum 

Op 1 februari 2021 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van de ChristenUnie-SGP 

over participatie binnenplaats Klaproosstraat in Nieuw-Vennep. Onderstaand treft u de 

beantwoording aan. 

Vraag 1 

Kan het college aangeven wanneer er gelegenheid is geweest voor alle omwonenden om te 

participeren in de te nemen maatregelen? 

Antwoord: 

Het participatieproces in de Klaprozenstraat is begin 2020 gestart. Een aantal bewoners heeft 

toen een plan ingediend om de speelwaarde van het plein te vergroten. Tevens hebben zij op 

23 april 2020, na overleg met Gebiedsbeheer, ook zelf initiatief genomen om de beplanting 

rondom het plein op te knappen door vuil en onkruid te verwijderen. 

Het plan van de bewoners is getoetst en past binnen de beleidskaders van de gemeente. 

Het voorstel is door middel van een bewonersbrief (d.d. 23 oktober 2020) aan alle bewoners 

verzonden die rond het plein wonen. Hierbij is gemeld dat het plan in het eerste kwartaal 2021 

zal worden uitgevoerd. In de bewonersbrief is aangegeven dat de inwoners bij vragen contact 

kunnen opnemen met Gebiedsbeheer. In de weken daarna hebben wij geen reacties ontvangen 

op deze brief. 

Vraag 2 

Is het college bereid om voordat de werkzaamheden worden gestart, alsnog alle bewoners te 

benaderen voor een overleg ? 
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Antwoord:
Nee, zoals aangeven bij de beantwoording van vraag 1 hebben alle bewoners de gelegenheid 
gehad om te participeren. Het verzoek om de berkenbomen te kappen is in het voortraject aan 
de orde geweest. Wij hebben dit verzoek afgewezen, omdat de berkenbomen gezond zijn en 
volgens het kapbeleid niet voor kap in aanmerking komen.

Vraag 3
Kan er ook gezocht worden naar een door alle omwonenden gedragen oplossing voor de 
berken?

Antwoord:
Uiteraard zijn wij op zoek geweest naar een oplossing die een zo breed mogelijk draagvlak heeft 
onder de bewoners. Voor het beheer van bomen zijn we gebonden aan de kaders die de 
gemeenteraad heeft vastgesteld in de Kadernota Beheer en Overlast van Bomen 
(2015.0053367). Gezonde bomen en bomen die schaduwoverlast geven worden om deze reden 
niet gekapt.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,
burgemeester en wethouders van de gemeente Haarlemmermeer,


